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خبـر شهردار منطقه هفت:

آماده سازی و زیرسازی زمین های شکاری در محله وزیرآباد
شهردار منطقه هفت گفت: عملیات آماده سازی و زیرسازی معابر زمین های شکاری واقع 

در محله وزیرآباد در سطح منطقه هفت در حال انجام است.
در  اکبری  هفت  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
بازدید از پروژه زیرسازی معابر زمین های وزیرآباد گفت: تفکیک زمین های شکاری 
وزیرآباد که در حدود ۸ هکتار و ۲۰۰ پلاک مسکونی است چندین سال متوقف شده 
بود که با پیگیری های انجام شده اقدامات لازم در خصوص تفکیک این اراضی انجام 
شد.وی تصریح کرد: در گذشته توسط دهیاری و بخشداری مجوزهایی نیز برای چند 

پلاک صادر شده بود که با توجه به عدم تفکیک این اراضی در خصوص صدور مجوزها 
عملیات  شروع   و  تفکیک  به  توجه  با  می توانند  مالکین  اما  آمد  عمل  به  جلوگیری 
به  نسبت  قانونی  مجوز  و گرفتن  منطقه  شهرداری  به  مراجعه  با  اراضی  این  زیرسازی 
ساخت و ساز اقدام نمایند.شهردار منطقه هفت افزود: در حدود ۱۸ هزار مترمربع عملیات 
آماده سازی و زیرسازی و مخلوط ریزی خیابان ۱۲ متری و کوچه های فرعی در این 
اراضی در حال انجام است و سپس نسبت به،  ۳۵۰ متر لوله گذاری و جدول گذاری و در 

نهایت آسفالت آن اقدام خواهد شد.

باید  فرهنگی گفت:  برنامه ریزی  اهمیت  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
برنامه جامعی برای شهر شیراز نوشته شود تا در شهرداری، شورای 
دستگاه  هر  تکلیف  و  شده  مطرح  نیز  شیراز  توسعه  شورای  و  شهر 

مشخص گردد.
محمدهادی  دکتر  فارس،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
مطرح  موارد  به  اشاره  با  عمومی  فرهنگ  شورای  جلسه  در  ایمانیه 
شده درباره اربعین، اظهار کرد: مهمان نوازی استان فارس در سفرهای 
اربعین و برای زواری که از فارس عبور می کنند باید بار دیگر نمود 

داشته باشد و خود را نشان دهد.

استاندار فارس با بیان اینکه مسیر استان های شرقی برای سفر اربعین 
از استان فارس است، گفت: یک شب یا دو شب اقامت زائران در 
استان فارس طبق روال سال های گذشته انجام می شود؛ بنابراین باید 

تدابیر لازم برای اسکان زائران اندیشیده شود.
ایمانیه با اشاره به بحث کتابخانه ها افزود: در بخش سخت افزاری و 
مشکلات مکانی، برنامه جامع و مشخص 4 ساله نوشته شود مبنی بر 
اینکه چگونه به حد استاندارد برسیم و پیشنهادات لازم در این زمینه 
هم اندیشی  و  تجربه  براساس  کرد:  عنوان  فارس  شود.استاندار  ارائه 
راه حل پیدا کنید و معطل اینکه بودجه برسد یا نه، نباشید چون در 
ساعت  و  کتابخوان  بحث  اما  نیست  بودجه  به  نیاز  امور  از  بسیاری 

مطالعه و کتابخوانی مفید، از بحث سخت افزاری مهم تر است.
او با بیان اینکه در حوزه عمرانی سینماها هم برنامه 4 ساله آماده و 
برنامه  باید  انجام شود، گفت:  تعهد شده  تا کارهایی که  رصد شود 
جامعی برای شهر شیراز در حوزه سخت افزاری بناهای فرهنگی مانند 
مساجد، کتابخانه ها، تالار بزرگ و سینماها نوشته و در شورای شهر 
و شورای توسعه شیراز نیز مطرح شود تا تکلیف دستگاه های متولی 

مشخص گردد.

استاندار فارس استان تاکید کرد؛ رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز:

هرگونه رفتار سهل انگارانه می تواند 
به منزله بازگشت به گذشته و تکرار 

تجارب تلخ کرونا باشد

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس خبر داد؛

آغاز  به  اشاره  با  فارس  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
اجرای طرح شناسایی اتباع بیگانه از اواخر فروردین ماه امسال گفت: 
پس از پایان مرحله شناسایی، کار ساماندهی اتباع نیز از خردادماه آغاز 

خواهد شد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، اسماعیل محبی پور افزود: این ساماندهی شامل تعیین تکلیف 
بودن  غیرمجاز  و  مجاز  برای  شهرستان ها  دسته بندی  و  غیرمجاز  اتباع 
در  هم اینک  داد:  ادامه  است.وی  بیگانه  اتباع  حضور  و  پذیرش  در 
این است که تعداد  استان ۹ شهرستان غیرمجاز داریم که پیشنهاد ما 
بنا  اما  هستند  میهمان  بیگانه  شود.اتباع  بیشتر  غیرمجاز  شهرستان های 

در  و  کنند  اشغال  را  عرصه ها  تمام  و  شوند  صاحب خانه  که  نیست 
و  امنیتی  سیاسی،  کنند.معاون  مدیریت  باید  شهرستان ها  زمینه  این 
اجتماعی استانداری فارس بیان کرد: استفاده کارفرمایان از اتباع بیگانه 
متخلفان  با  و  است  تخلف  نیز  اتباع  این  به  ملک  اجاره  یا  غیرمجاز 
برخورد می شود.محبی پور، از شهروندان استان فارس درخواست کرد 
که هرگونه اطلاعات و اخبار در خصوص قاچاق، اقامت و اشتغال اتباع 
بر  اسلامی  جمهوری  داد:  ادامه  دهند.وی  اطلاع  را  غیرمجاز  خارجی 
اساس قوانین و مقررات و کنوانسیون های بین المللی، به اتباع خارجی 
دارای مجوز اقامت خدمات عمومی ارائه می دهد اما اتباع خارجی نیز 
که به شکل غیرمجاز به کشور وارد می شوند باید کشور را ترک کنند.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس:

عدم توجه به قیمت گذاری به روز کالاها، 
بخش خصوصی را زمین گیر کرده است

به زودی صورت می گیرد؛

افتتاح دومین مرکز درمان معتادان متجاهر 
در شیراز

طی هفته جاری صورت می گیرد؛

پاسخگوی ۴ مدیر شهرداری شیراز 
از طریق ۱۳۷ به شهروندان

فرمانداری شیراز درخصوص الحاق روستاهای حریم شیراز، هیچگونه 
برنامه ای در دستور کار ندارد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری شیراز 
لطف الله شیبانی در دیدار با محمدتقی تذروی، رئیس شورای اسلامی 
شهرستان بر تقویت شرکت های تعاونی روستایی تأکید کرد. لطف 
اله شیبانی با بیان این مطلب که برای حل مشکلات روستایی نمی توان 
افزود: بسیاری از مشکلات را  اعتبارات دولتی تکیه کرد،  به  صرفاً 
می توان از طریق شرکت های تعاونی و راهکارهای مشابهی که اتکای 

به اعتبارات دولتی را به حداقل برساند، حل کرد.
فرماندار شیراز با اشاره به گسترش حاشیه نشینی و ساخت و سازهای 
غیرمجاز در حومه شهر، خاطرنشان کرد: شهرداری و شورای شهر بر 
کلیات موضوع الحاق روستاهای حریم شیراز توافق دارند اما نگرانی 
قیمت  افزایش  و  غیرمجاز  سازهای  و  ساخت  بی رویه  گسترش  از 
است.فرماندار  باقی  خود  قوت  به  همچنان  نیز  شهر  حرائم  در  زمین 
الحاق  عدم  یا  الحاق  با  مرتبط  مباحث  قانون  براساس  افزود:  شیراز، 
در کارگروهی که به همین منظور در فرمانداری تشکیل شده است 

مطرح، بررسی و تعیین تکلیف می شود و در حال حاضر فرمانداری 
در  برنامه ای  هیچگونه  حریم،  روستاهای  الحاق  خصوص  در  شیراز 
روستاهای  مشکلات  کرد:  تصریح  همچنین  ندارد.وی  کار  دستور 
شهرستان شیراز در زمینه مسکن، ارتباطات، راه، گاز و آب احصاء 
اجرائی و خدمات رسان منعکس و  به مدیران دستگاه های  شده که 
ماهه  یک  زمانی  فرجه  یک  در  لازم  رسیدگی های  و  بررسی  نتایج 
سطح  در  پیگیری  غیرقابل  و  کلان  موارد  تا  می شود  جمع آوری 

شهرستان و استان، از طریق مرکز دنبال گردد.

شهردار شیراز مطرح کرد؛

سردار  بزرگراه  و  مترو   ۲ پروژه خط  ابر  دو  شیراز گفت:  شهردار 
شهید سلیمانی پروژه های تأثیرگذار شهر هست که سرعت اجرایی 
آن افزایش قابل توجهی داشته و برای مردم نیز ملموس است و تلاش 
بر این است که با کاهش زمان اجرا بتوانیم آن را زودتر از موعد 

مقرر به مردم برسانیم.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، سید احسان اصنافی طی بازدید از روند عملیات عمرانی پروژه 
برنامه ریزی های  اساس  بر  داشت:  اظهار  فارسی  سلمان  پل  تعریض 
صورت گرفته در شهرداری شیراز و سیاست گذاری های انجام گرفته 
شورای اسلامی شهر شیراز در دوره ششم در نیمه دوم سال گذشته 
تلاش ها بر ساماندهی حوزه عمرانی در پروژه های کلان و خرد پروژه 

صورت پذیرفت.
پروژه ها که  از  تعدادی  به  مشاورین  ورود  و  به رصد  اشاره  با  وی 
مشکلات فنی و مجوزهای صادره داشتند، افزود: به عنوان مثال طرح 
تقاطع جام جم که محل اتصال بزرگراه سردار شهید سلیمانی و بلوار 
جمهوری بود اصلاح شد و اصلاحاتی نیز در دوربرگردان نیایش و 
تقاطع محور بلوار سردار شهید استوار و حدود ۱۵ پروژه کلان شهری 
این پروژه ها سرعت خاص خود  بهمن ماه  از  تقریباً  انجام گرفت و 

را گرفت.
شهردار شیراز با بیان اینکه دو پروژه خط ۲ مترو و بزرگراه سردار 
شهید سلیمانی دو ابَرَ پروژه شهر هستند و برنامه ریزی ها و تلاش های 
است،  بر آن صورت گرفته  مالی  تأمین  و  اجرایی  در حوزه  خوبی 
تصریح کرد: در مورد بزرگراه سردار شهید سلیمانی عملًا عملیات 
اجرایی آن از دو حوزه فعال به ۱۲ حوزه افزایش پیداکرده و دو تونل 
عملیات قالب گیری و بتن آن تمام شده و عملیات حفاری دو قطعه 

آخر تونل های مسیر نیز از فروردین شروع شده است.
و  مترو   ۲ خط  مورد  در  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  اصنافی 
بازدیدهایی که به همراه مدیران قرارگاه خاتم الانبیا )ص( و رئیس 
شورای اسلامی شهر و سازمان حمل ونقل ریلی از آن داشته اند، گفت: 

بتوانیم  که  امیدواریم  و  داریم  پروژه  در  خوبی  خیلی  پیشرفت های 
را   ۲ خط  از  بخش هایی  سال  پایان  تا  مردم  برای  هدیه ای  به عنوان 

افتتاح کنیم.
وی با بیان اینکه حدود هشت ماه کاهش زمان اجرا با درایت مجموعه 
قطار شهری و قرارگاه تنظیم شده است، گفت: این دو، ابَرَ پروژه های 
قابل توجهی  افزایش  آن  اجرایی  سرعت  که  هست  شهر  تأثیرگذار 
با  که  است  این  بر  تلاش  و  است  ملموس  نیز  مردم  برای  و  داشته 
کاهش زمانِ اجرا بتوانیم آن را زودتر از موعد مقرر به مردم برسانیم.
مدیر ارشد شهری شیراز ادامه داد: در مورد پروژه های عمرانی مناطق 
برنامه ریزی  هم  بوستان ها  مثل  پروژه هایی  و  پیاده روسازی ها  نظیر 
صورت پذیرفته که بر مبنای درآمدی که از عوارض خواهیم داشت، 
درصدی تنظیم خواهیم کرد و بودجه ها را تخصیص خواهیم داد و در 
با تحقق درآمدهای عوارضی شهرداری، سرعت آن ها  ماه های آتی 

را افزایش دهیم.
مانند  پیرنیا  پل  طرف  دو  در  عمرانی  پروژه های  اجرای  به  اصنافی 
راه های  و  )عج(  ولیعصر  کابلی  پل  )عج(،  ولیعصر  میدان  تقاطع 
اشاره کرد و گفت: گلوگاه  ایجادشده،  دسترسی کنارگذرهایی که 
با تعریضی که صورت می پذیرد  این محور پل قدیم پیرنیا است و 
از هر طرف حدود ۱۱ متر عرض مناسب جهت عبور ترافیک ایجاد 
خواهد شد و مطابق برنامه ریزی و مطالعاتی که داشتیم بخشی از گره 

ترافیکی این مجموعه و این محوطه برطرف خواهد شد.


